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ZÁPIS č. 5 /2009 

ze zasedání Akademického senátu Filozofické fakulty Jihočeské univerzity v  
Českých Budějovicích ze dne 30. 6. 2009 

 
 
Přítomni (bez titulů): J. Hrdlička, P. Marek, B. Jiroušek, R. Smíšek, H. Látal, Z. Gilarová, J. 
Rauchová,  
J. Mrňa, P. Vojtová 
Hosté (bez titulů): P. Král, Z. Bezecný, I. Hondlíková 
Skrutátoři: B. Jiroušek, J. Mrňa 
 
Program zasedání AS: 
 

1. Výroční zpráva o hospodaření Filozofické fakulty Jihočeské univerzity v Českých 
Budějovicích za rok 2008 

2. Návrh děkana na rozdělení prostředků ze státního rozpočtu roku 2009 na jednotlivé ústavy 
Filozofické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích  

3. Různé 
 
 
    1.Výroční zpráva o hospodaření Filozofické fakulty Jihočeské univerzity za rok 2008. 
Ing. Hondlíková podala informace k analýze výnosů a nákladů, vývoji fondů, pohybu majetku 
a závazků fakulty. Hovořila o hospodaření fakulty. Seznámila senátory a senátorky s využitím 
finančních prostředků na různé granty, výzkumné projekty, apod. Akademický senát 
Filozofické fakulty byl informován o systému rozdělování finančních prostředků na jednotlivé 
ústavy i celou Filozofickou fakultu. 
Informace o příjmech, které byly zcela využity dle zákona, dále o darech, příspěvcích na 
vzdělávací činnost. 
Filozofická fakulta nevytvořila v roce 2008 žádný zisk. Bylo potřeba využít finančních 
prostředků z fondu provozních prostředků. 
Zlepšení vidí ve stipendijním fondu, který se daří úspěšně naplňovat, např. díky delšímu 
studiu některých studentů. Proděkan Z. Bezecný sdělil, že existuje předpoklad pro výplatu 
mimořádných stipendií např. prospěchového stipendia. 
Dále Ing. Hondlíková zhodnotila náklady, které se také navýšily, hlavně díky vzniku nových 
ústavů. Největší náklady jsou spojené s provozem budovy a děkanátu, nárůst mezd a také 
nákladů spojených s cestovným, nájmem jiných objektů pro výuku (např. SZŠ).  
Všichni senátoři a senátorky obdrželi předkládané materiály předem elektronickou formou. 
 
Následoval prostor pro dotazy a diskuzi. 
 
Předseda AS R. Smíšek zahájil hlasování o usnesení o schválení výroční zprávy o 
hospodaření Filozofické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích za rok 2008. 
 
Výsledek hlasování: 9 senátorů a senátorek hlasovalo ANO, nikdo nebyl proti. 
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     2. Návrh děkana na rozdělení prostředků ze státního rozpočtu roku 2009 na jednotlivé 
ústavy Filozofické fakulty Jihočeské univerzity. 
Ing. Hondlíková informovala o způsobu rozdělování finančních prostředků na jednotlivé 
ústavy. Nejvíce jsou zohledňovány pedagogické a výzkumné záměry jednotlivých ústavů. 
Ředitelé jednotlivých ústavů již předkládané materiály schválili. 
Děkan P. Král posléze hovořil o nové budově Filozofické fakulty. 
Náklady na provoz nové budovy Filozofické fakulty jsou zatím pouze odhadnuty (zhruba 1,5 
mil. Kč. na dobu 4 měsíců provozu).   
 
 
     Předseda AS R. Smíšek zahájil hlasování o usnesení o schválení Návrhu děkana o 
rozdělení prostředků ze státního rozpočtu roku 2009 na jednotlivé ústavy Filozofické fakulty. 
 
Výsledek hlasování: 9 senátorů a senátorek hlasovalo ANO, nikdo nebyl proti. 
 
 
3. Různé 
 
     P. Vojtová informovala o výsledcích SHV za ZS 2008. Účast studentů filozofické fakulty 
byla 22%, celkem hlasovalo 146 studentů. Celková účast byla 21%, vysoké číslo je dáno jinou 
formou hodnocení, kterou zvolila ZsF. Další forma hodnocení výuky bude předmětem jednání 
Studentské rady. 
Proběhla diskuze o studentském hodnocení výuky a jeho dalším směřování. 
J. Rauchová vznesla dotaz na podobu a znění latinského nápisu na nové budově Filozofické 
fakulty. 
Děkan FF P. Král informoval, že celý nápis i s českým překladem bude zveřejněn. 
 
Předseda AS R. Smíšek ukončil zasedání. 
 
 
 
Zápis zhotovila: P. Vojtová 
Ověřili: Z. Gilarová, J. Rauchová 
 
 
v Českých Budějovicích 16. 7. 2009 
 


